
Andrzej Matusiak 

PIS 

Interpelacja nr 44/2020 

Proszę o informacje związane z otrzymaniem nagród 
(wszystkich) przez Wiceprezydentów i naczelników Urzędu Miasta od roku 
2015: 
- kwoty, za co i kiedy otrzymali 

Z poważaniem, 

t/t-· 
Andrzej Matusiak 

Radny Rady Miasta 


